
珠海东莞中山惠州非开挖顶管

产品名称 珠海东莞中山惠州非开挖顶管

公司名称 佛山市誉嘉非开挖顶管工程有限公司

价格 350.00/米

规格参数

公司地址 佛山市禅城区镇安猫岭工业区10号

联系电话 0757-89917201 13535793196

产品详情

非開挖工程是集技術、風險於一體的工作，它對人員素質有一定的要求。公司擁有一流的人才及先進的
儀器，包括長期從事地球物理探測的中、高級物探師以及專業的市場營銷人員。在致力擴展非開挖管線
的建設中，公司以重合同、講信譽、注質量、保安全為宗旨，以務實、創新、守信為企業精神，艱苦奮
鬥，積極應用非開挖施工市場。 Trenchless engineering is a technology, the risk in one work, the quality of its
personnel have certain requirements. The company has first-class talents and advanced equipment, including long-
term to intermediate, and advanced geophysical division engaged in geophysical and professional marketing
personnel. Committed to expanding the trenchless pipeline construction company for the purpose of the contract,
stresses credibility, note the quality, ensure safety, pragmatic, innovative, and trustworthy for the spirit of enterprise,
hard work, the positive application of trenchless construction market.  
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